
Zápis ze schůze VMO ze dne 7.12.2018 17.00 hod. 

Přítomni: 

David Šandor,  Petr Šlechta, Václav Dudek, Tomáš Knespl, Aleš Mráz, Roman Jiřičný, Josef Jech + David Ečer, 

předseda DK 

1. Na MO doručena písemná informace  z SÚS  - příspěvek pro místní organizace  SÚS  za činnost na úseku LRÚ 

– 2018  

2. Na MO doručena písemná informace  z SÚS  - Udělení výjimky  na vysazování  chráněných živočichů   

3. Ze strany MO bylo zažádáno o vydání souhlasu MěÚ Poděbrady  s provedením čištění břehů – předáno 

osobně na MěÚ Poděbrady dne  28.11.2018 – čekáme na vyjádření  

4. Ze strany MO na základě žádosti předsedy dozorčí komise  D. Ečera, zažádáno na MěÚ Poděbrady  o 

svolení s vyčištěním koryta struhy  - přítok od Polabce do Polabeckého ramena, řešeno 28.11.2018  na 

MěÚ s vodohospodářem panem Kašparem. Pozemek a potok je majetkem města Pdy,  obhospodařuje  jej 

Povodí Labe Hradec Králové,  28.11.2018 zaslána žádost s vydáním souhlasného stanoviska  na povodí – do 

současné doby bez  odpovědi.   Předána žádost o souhlasné stanovisko na MěÚ Poděbrady – Odbor 

majetku a investic -     souhlas udělen na počkání.    Žádost na  MěÚ - Odbor životního prostředí, může být 

předána až po udělení souhlasu z Povodí 

5. Na MO zaslán přepis vyúčtování pojistné smlouvy spol. Generali, předáno účetní k zaplacení  

6. Lístky na ples v prodeji, plakát na ples zveřejněn na FB, webových stránkách a požádány Poděbradské 

noviny o zveřejnění, dále byly domluveny bližší podmínky včetně prodeje tomboly  a prací kolem  plesu – 

vystavení tomboly , brigádu na škrábání ryb a uzení .  

7. V souvislosti s jednáním na MěÚ Poděbrady  bylo zjištěno, že ani jedna chata MO Poděbrady není zapsána 

v katastru jako majetek MO, nejsou tam zapsány vůbec,  chata  - sklad  je na soukromém pozemku a  chata 

na povolenky je na pozemku  půdního fondu ČR  - celá věc se začíná řešit, jednáno s P.L., který dohledal část 

dokumentů potřebných pro další jednání na úřadech, celý problém bude řešit jednatel MO tak, aby vše bylo 

uvedeno do souladu s právem.   

8. Na jezeru III. Proběhla brigáda  1.12.201, 4 rybáři – členové MO uklidili cca 300 metrů břehu směrem 

k pískovně,  na místě po dohodě zanechali tři hromady  vyřezaných a vytahaných větví z vody. Brigáda na 

chatě svolaná hospodářem – 2 rybáři.  

9. 28.11.2018  vytažena na Labi ve Velkém Zboží pod čističkou Tenatová sít – 5 x candát 2 x cejn a  4 x perlín   

10. K brigádám :  Budou se dávat na vědomí 14 dní před termínem a klidně i více, kdo přijde s návrhem 

brigády,   ten tam také bude v době zahájení brigády. 

11. Vzhledem k tomu, že už  do konce roku nebudeme nakupovat a vysazovat ryby, je potřeba doplnit prověrky 

SÚS a zaslat je paní Fryšové  - dodací listy jsou digitalizovány  a fyzicky jsou u hospodáře.  

 

Zapsal: Petr Šlechta, jednatel 

 


